
GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

 
 

Referat:    

Emne Styremøte   

Dato: 4. November 2024 Tid: 18:30 
- 2045 

 

Sted Klubbhuset, Hortemo    

    

Til stede: Trond, Tom, Vibeke, Jeanette, Fredrik, Marielle 

Ikke til stede: Roger, Aina, Sondre, 

Referent: Vibeke 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte 
- Diverse info fra møter: 

o Klubben har satt ned en gruppe som skal jobbe med 
nettsidene. 

o Det mangler fortsatt innbetaling av kontingent til 
idrettslaget fra flere medlemmer. Det blir sendt ut 
purring. 

o Kran er byttet i dommergarderoben 
o Det er utført service på hjertestarteren 

 
- Årshjul: dugnad og trenersamtaler 

o Håndballens og fotballens dugnader bør koordineres slik 
at disse ikke kolliderer. 

o Trenersamtaler skal snart gjennomføres. 
- Økonomi: 

o Regnskap puma cup: Klubben gikk ca. 40 000 kr i pluss 
o Betaling på 1 million til tilbygget er betalt inn.  

Marielle 

Marked: Styrets leder 

- Stadig nye skilt Trond/Tom 

Status sportslig: Sportslig leder 

- Det jobbes med oppfølging av lagene for å sikre et godt tilbud 
kommende sesong. 

- Det jobbes med å få på plass en trener for jenter 2009. 
- Det skal lages en plan for jentefotballen for å hindre frafall. 
- Spillere kan hospitere opp på lag, men kan jf. sportsplanen ikke 

bytte lag fast. 
- Status for prosjekt ung trener. To fortsetter videre som faste 

trenerne og to fortsetter videre som ung trener. Det jobbes for 
å rekruttere 10 nye unge trenere for neste sesong. 

Tom 



GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV  

 

 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Sesongavslutning, lande detaljer  

Referat:  Det spilles bowling fra 18 – 19, også er det mat etterpå. Mat bestilles på 
forhånd. 

 

 Styret 2025: Roller  

Referat: Per nå mangler vi trolig kasserer fra neste år. For å få bedre kontroll på 
økonomien bør det velges inn en kasserer i styret. 
 
Sportslig leder er på valg. 
Materialforvalter er på valg. 
Ny dommeransvarlig velges, men går ikke inn i styret. 
 

 Bøter fra kretsen  

Referat: Flere lag har fått bøter på grunn av endrede kamptidspunkt. Summen på 
bøter gjennomgås når regningen kommer. 
 

 Chipsdugnad detaljer   

Referat: Salget starter nå. Utlevering blir i uke 48. Spillerne skal selge 2 kasser chips 
hver, minimum 4 kasser for de som har flere spillere i familien. De som 
klarer kan selge flere. 
 

 Eventuelt  

Referat: Det er behov for nytt kunstgress på den gamle banen. Dette spilles inn til 
idrettsetaten. 
 
Det må skaffes bankterminal til bruk i kiosken. 
 

   

 Neste styremøte: 6. januar  

 


